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1.  Op pagina 19 wordt beschreven dat de invoering tot administratieve meerkosten zal 

leiden voor de gemeentelijke organisatie. Is er een inschatting te maken van de 

meerkosten voor de gemeentelijke organisatie bij de invoering van recycle tarief? Wat 

zijn de meerkosten geweest bij andere gemeenten van vergelijkbare omvang?   

antwoord  De administratieve kosten worden in de uitwerking berekend. 

2. Welke rol is er nog voor papier inzamelende verenigingen als papier inzamelen wordt 

geoptimaliseerd zoals vermeld in beleidsscenario 2 (pagina 2)? 

Antwoord Dit hangt van de beleidskeuzes af die in de uitwerking worden gemaakt. Oud papier kan 

met verenigingen worden ingezameld, maar wanneer men optimale efficiency en 

kostenverlaging wil, dan is inzameling met verenigingen niet meer de meest logische 

keuze. In de verdere uitwerking van het recycleplan worden verschillende opties 

bekeken en aan de raad voorgelegd.  

 

3. Wordt in het recycleplan ook de mogelijke effecten van de landelijke invoering van 

invoering statiegeld op kleine flesjes per 1 juli 2021 en mogelijke invoering op blikjes 

per 2022? Zie: https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2020/04/24/statiegeld-

op-kleine-plastic-flesjes-voor-minder-zwerfafval  

Antwoord Er is – vanwege de zeer recente definitieve besluitvorming hierover – nog geen rekening 

gehouden met de invoering van het statiegeld op kleine flesjes. In de verdere 

uitwerking van het Recycleplan nemen we dit mee. 

 

4. Het concept dat de gebruiker meer/minder betaalt heeft tot effect dat inwoners 

scherpen zullen scheiden en mogelijk bewusten met verpakkingen omgaan. Dit is 

duurzaam en goed voor reduceren en verwerken van ons afval. Een ongewenst effect 

kan zijn dat bij bepaalde kwetsbare inwoners (jonge gezinnen, sociale minima en/of 

https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2020/04/24/statiegeld-op-kleine-plastic-flesjes-voor-minder-zwerfafval
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ouderen) de financiële impact relatief groot kan zijn c.q. duurder is dan het huidige 

vlaktarief. Behoort een (gedeeltelijke) vrijstelling tot de mogelijkheden? Zo ja hoe zou 

dat vorm kunnen worden gegeven? 

Antwoord Ja, (gedeeltelijke) vrijstelling is mogelijk. Dit is één van de beleidskeuzes die in de 

uitwerking moet worden gemaakt. Deze en andere te maken beleidskeuzes staan 

beschreven in de whitepaper van HVC. 

 

5. Is het mogelijk dat voor kwetsbare inwoners maximaal het huidige vlaktarief kan gelden 

bij de invoering van het recycletarief? 

Antwoord Dit is afhankelijk van de beleidskeuzes die in de uitwerking worden gemaakt. Het is 

mogelijk om inwoners met medisch afval een (gedeeltelijke) vrijstelling te geven. 

 

6. Op pagina 9 van bijlage 1 zijn de belangrijkste knelpunten m.b.t. huidige 

raamovereenkomst genoemd. Een daarvan is de beperkte vraag naar gerecyclede 

producten. In het verlengde van dit recycleplan kan de gemeente de vraag naar 

gerecyclede producten ook stimuleren door dit bij aanbestedingen (waar relevant) de 

voorkeur te geven. Hoe is dit nu verankert en is de gemeente bereid dit zwaarder te 

laten wegen? 

Antwoord Aanbesteden en de voorwaarden van aanbesteden valt niet onder het recycleplan. 

 

Op 3 maart 2020 organiseerden we in Westfriesland een masterclass Circulaire 

Economie. De belangstelling was groot, onder andere onder ondernemers. De opbrengst 

van de masterclass wordt op dit moment uitgewerkt in een Actieprogramma Circulair 

Westfriesland. 

Onderdeel van dit programma is dat we willen komen tot een gedragen definitie over 

wat we verstaan onder Circulaire Economie. We vinden het belangrijk dat we vanuit één 

definitie stappen zetten in de Circulaire Economie in Westfriesland. Bedoeling is 

natuurlijk dat we een houdbaar economisch systeem bereiken zonder dat deze 

schadelijk is voor het milieu. Het bevat gesloten kringlopen waarin grondstoffen, 

onderdelen en producten hun waarde zo min mogelijk verliezen Met andere woorden 

het voorkomen, het hergebruiken en het recyclen van afval. 

Onderdeel van het Actieprogramma is ook om dit in te bedden in de diverse inkoop- en 

aanbestedingstrajecten die door de gemeente worden uitgevoerd. 

 

 

 


